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P R O T O K Ó Ł  Nr XV/20 

 

z obrad piętnastej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VIII kadencji, która odbyła się w dniu 

30 stycznia 2020 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie.  

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Remigiusz Jankowski. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 16
00

,  a zakończyła o godz. 18
50

. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Informacja o wysokości średniego wynagrodzenia na poszczególnych poziomach 

stopni awansu zawodowego nauczycieli w 2019 roku. 

6.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1.określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Cieszyn, w roku szkolnym 

2019/2020, 

6.2.szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów dla osób zajmujących się 

twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury i opieką nad zabytkami, 

6.3.przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów położonych w rejonie ulic Katowickiej i Szarotka, 

6.4.udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielsko-Biała 

na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym 

w Bielsku-Białej, 

6.5.udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Cieszyńskiego 

na realizację zadania: „Prowadzenie Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla Osób 

Dotkniętych Przemocą w Rodzinie w latach 2019-2020” w 2020 roku, 

6.6.przystąpienia Gminy Cieszyn do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020 realizowanego ze środków Solidarnościowego 

Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych, 

6.7.zmiany uchwały nr XLIV/449/18 z dnia 26 kwietnia 2018 roku 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania,  

6.8.szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, 

6.9.zmiany uchwały Nr XXV/241/04 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 1 lipca 2004 roku 

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych w mieście Cieszynie, 

6.10. zmiany Uchwały nr XLIV/461/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 kwietnia 

2018 r. w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej w obiektach sportowo-rekreacyjnych funkcjonujących przy Urzędzie 

Miejskim w Cieszynie, 

6.11. zmiany uchwały nr X/103/19 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie zaciągnięcia na warunkach preferencyjnych długoterminowej pożyczki ze 

środków WFOŚiGW w Katowicach, z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji 
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zadania inwestycyjnego pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w rejonie ulicy 

Sosnowej w Cieszynie”, 

6.12. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2020 rok, 

6.13. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2020–2033,  

6.14. petycji mieszkańców Miasta Cieszyna dotyczącej budowy w Cieszynie tężni 

solankowej, 

6.15. petycji dotyczącej zmiany przepisów prawa miejscowego w przedmiocie ustalenia 

opłat parkingowych na drogach publicznych będących własnością Gminy Cieszyn. 

7.  Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8.  Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania Komisji Rady   i 

Klubów Radnych. 

9. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej za rok 2019. 

10. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej Cieszyna za II półrocze 2019 roku. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między  sesjami. 

12. Oświadczenia i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

      

X  X  X 

 

Ad 1. 

Piętnastą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Pan 

Remigiusz Jankowski. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

W sesji uczestniczyło 21 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Remigiusz Jankowski przywitał Burmistrza Miasta 

Cieszyna - Panią Gabrielę Staszkiewicz, I Zastępcę Burmistrza – Pana Krzysztofa Kaszturę, II 

Zastępcę Burmistrza - Pana Przemysława Majora,  Skarbnika Miasta - Panią Alicję Dąbrowską, 

Sekretarza Miasta - Pana Stanisława Kaweckiego, jak również pracowników Urzędu Miejskiego 

i jednostek, mieszkańców miasta oraz zaproszonych gości. Przewodniczący przywitał również 

nowego Komendanta Straży Miejskiej w Cieszynie Pana Jacka Bąka oraz poprosił go o zabranie 

głosu. 

 

Komendant Straży Miejskiej w Cieszynie Pan Jacek Bąk podziękował za zaproszenie 

i możliwość zabrania głosu. Przedstawił kilka słów na swój temat oraz przebiegu swojej kariery 

zawodowej. Poinformował, że główne zadania, które chciałby zrealizować to przede 

wszystkim poprawa wizerunku Straży Miejskiej, który w całym kraju jest nadszarpnięty, 

ogłoszenie i przeprowadzenie naboru  na trzy wolne stanowiska, które na chwilę obecną są do 

zapełnienia. Komendant poinformował o działaniach zmierzających do zakupu pojazdu, który 

został wybrany przez mieszkańców w wyniku głosowań projektów z Budżetu Obywatelskiego. 

Ponadto jako Straż Miejska chcielibyśmy wypracować  nowe  porozumienie o współpracy 

z cieszyńską Policją, a także wznowić wspólne patrole. Chcielibyśmy również poszerzyć i 

utrzymać dobrą współpracę z Miejską Policją Czeskiego Cieszyna, a także Policją Państwową 

Czeskiej Republiki – wypracować z Miejską Policja Czeskiego Cieszyna program, w ramach 

którego chcielibyśmy zakupić rowery elektryczne dla straży Miejskiej i kilka urządzeń, które  

mogłyby pomóc w walce w rozpoznaniu zagrożeń smogowych, a także planujemy podjąć próbę 

nauki języka czeskiego. Komendant wyraził chęć współpracy  w komisjach, które będą 

powołane do rozwiązań drogowych w newralgicznych punktach miasta. Poinformował, że 

chciałby, aby zwiększona była cała efektywność Straży Miejskiej jak i poszczególnych 

strażników. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że sesja Rady Miejskiej Cieszyna jest transmitowana oraz 

nagrywana. Administratorem danych osobowych utrwalanych na nagraniach jest Burmistrz 

Miasta Cieszyna. Dane osobowe przetwarzane są w celu transmisji i utrwalania za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk sesji na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym oraz art. 18 ust. 3 ustawy o dostępie do informacji publicznej. Więcej informacji na 

temat zasad przetwarzania danych osobowych można znaleźć na stronie bip.um.cieszyn.pl. W 

związku z powyższym przypomniał, aby każdorazowo podczas zabierania głosu włączać 

mikrofon. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Remigiusz Jankowski zwrócił z zapytaniem, czy ktoś chciałby 

zgłosić wniosek o zmianę zaproponowanego porządku obrad.  

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Wowrzeczka zgłasza wniosek o wycofanie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

stypendiów dla osób zajmujących się twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury i 

opieką nad zabytkami, z uwagi na potrzebę rozdzielenia zakresów przyznawanych stypendiów 

dla grupy osób do 26 roku życia oraz osób starszych z ugruntowanym dorobkiem artystycznym.  

 

Z uwagi na brak dalszych wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 

Komisji Spraw Społecznych w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów dla osób zajmujących się 

twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury i opieką nad zabytkami. 

 

W/w wniosek Rada przyjęła 19 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Informacja o wysokości średniego wynagrodzenia na poszczególnych poziomach 

stopni awansu zawodowego nauczycieli w 2019 roku. 

6.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1.określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Cieszyn, w roku szkolnym 

2019/2020, 

6.2.przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów położonych w rejonie ulic Katowickiej i Szarotka, 

6.3.udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielsko-Biała 

na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym 

w Bielsku-Białej, 

6.4.udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Cieszyńskiego 

na realizację zadania: „Prowadzenie Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla Osób 

Dotkniętych Przemocą w Rodzinie w latach 2019-2020” w 2020 roku, 

6.5.przystąpienia Gminy Cieszyn do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020 realizowanego ze środków Solidarnościowego 

Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych, 

6.6.zmiany uchwały nr XLIV/449/18 z dnia 26 kwietnia 2018 roku 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 
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usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania,  

6.7.szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, 

6.8.zmiany uchwały Nr XXV/241/04 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 1 lipca 2004 roku 

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych w mieście Cieszynie, 

6.9.zmiany Uchwały nr XLIV/461/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 kwietnia 2018 

r. w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej w obiektach sportowo-rekreacyjnych funkcjonujących przy Urzędzie 

Miejskim w Cieszynie, 

6.10. zmiany uchwały nr X/103/19 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie zaciągnięcia na warunkach preferencyjnych długoterminowej pożyczki ze 

środków WFOŚiGW w Katowicach, z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji 

zadania inwestycyjnego pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w rejonie ulicy 

Sosnowej w Cieszynie”, 

6.11. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2020 rok, 

6.12. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2020–2033,  

6.13. petycji mieszkańców Miasta Cieszyna dotyczącej budowy w Cieszynie tężni 

solankowej, 

6.14. petycji dotyczącej zmiany przepisów prawa miejscowego w przedmiocie ustalenia 

opłat parkingowych na drogach publicznych będących własnością Gminy Cieszyn. 

7.  Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8.  Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania Komisji Rady   i 

Klubów Radnych. 

9. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej za rok 2019. 

10. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej Cieszyna za II półrocze 2019 roku. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między  sesjami. 

12. Oświadczenia i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący poinformował, że Pani Burmistrz pismem z dnia 21 stycznia br. informuje, że 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Cieszyn w 2020 roku” zostanie 

przedłożony Radzie na sesję w miesiącu lutym. Uzasadnienie tej decyzji otrzymaliście Państwo 

pocztą elektroniczną. 

II Z-ca Burmistrza pismem z dnia 22 stycznia br. informuje, że projekt uchwały w sprawie 

Regulaminu targowisk miejskich i Miejskich Hal Targowych w Cieszynie, jak również trzy 

projekty uchwał dotyczące opłat parkingowych i opłat za usługi plakatowania, zostaną 

przedłożone Radzie po przeprowadzeniu konsultacji społecznych. Uzasadnienie tej decyzji 

otrzymaliście Państwo pocztą elektroniczną. 

 

Ad 3. 

Do protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej Cieszyna uwag nie zgłoszono, tym samym protokół 

z dnia 19 grudnia 2019 roku został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

Na dzisiejszej sesji nie przewidziano wystąpień zaproszonych gości. 
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Ad 5. 

Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad - Informacja 

o wysokości średniego wynagrodzenia na poszczególnych poziomach stopni awansu 

zawodowego nauczycieli w 2019 roku. Następnie Poprosił o stanowisko Przewodniczącą 

Komisji Spraw Społecznych.  

 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię 

do materiału pisemnego na temat wysokości średniego wynagrodzenia na poszczególnych 

poziomach stopni awansu zawodowego nauczycieli w 2019 roku. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

Ad 6. 

Ad 6.1. 

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Cieszyn, w roku szkolnym 2019/2020. Następnie poprosił o stanowisko 

Komisji Spraw Społecznych.  

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię do w/w projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący poinformował, że Wszyscy Radni otrzymali sprawozdanie z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych powyższego projektu uchwały. Z uwagi na brak głosów w dyskusji, 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Cieszyn, w roku szkolnym 2019/2020. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu 

 

 

PRZERWA W OBRADACH 5 MINUT. 

 

Ad 6.2. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w rejonie ulic 

Katowickiej i Szarotka. Następnie poprosił o stanowisko Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw 

Komunalnych.  

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w rejonie ulic Katowickiej i Szarotka. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 18 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 6.3. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielsko-Biała na dofinansowanie działalności Ośrodka 

Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku-Białej. Następnie poprosił o stanowisko 

Komisji Spraw Społecznych.  
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Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię do w/w projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Poinformował, że Wszyscy Radni otrzymali sprawozdanie z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych powyższego projektu uchwały, jak również uchwałę Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w sprawie pozytywnej opinii do omawianego projektu 

uchwały. Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta 

Bielsko-Biała na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom 

Alkoholowym w Bielsku-Białej. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za, przy 1 głosie przeciw. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 6.4. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania: „Prowadzenie 

Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla Osób Dotkniętych Przemocą w Rodzinie w latach 2019-

2020” w 2020 roku. Następnie poprosił o stanowisko Komisji Spraw Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka  przedstawiła pozytywną opinię do w/w projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący poinformował, że Wszyscy Radni otrzymali sprawozdanie z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych powyższego projektu uchwały, jak również uchwałę Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w sprawie pozytywnej opinii do omawianego projektu 

uchwały. 

 

Joanna Wowrzeczka poinformowała, że pojawia się nowy rodzaj przemocy wynikający 

z inwigilacji, śledzenia i montowania urządzeń śledzących wśród dzieci,  co jest bardzo 

niepokojące i dobrze gdybyśmy wiedzieli, że problem przemocy się przesuwa na inne grupy 

wiekowe, również starsi ludzie są dotknięci różnymi nowymi problemami, także dobrze 

żebyśmy mieli to na uwadze. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Cieszyńskiego na realizację zadania: „Prowadzenie Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla Osób 

Dotkniętych Przemocą w Rodzinie w latach 2019-2020” w 2020 roku. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 6.5.  
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Cieszyn do 

realizacji Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020 

realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

Przewodniczący poinformował, że wszyscy Radni otrzymali sprawozdanie z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych powyższego projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Gabriela Staszkiewicz zgłosiła autopoprawkę o przedstawienie której  

poprosiła o przedstawienie autopoprawki I Z-ce Burmistrza Miasta Krzysztofa Kaszture. 
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I Zastępca Burmistrza Miasta poinformował, że 5 grudnia 2019 roku Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Cieszyn do realizacji 

Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019 – 2020, który następnie 

podlegał konsultacjom społecznym z mieszkańcami Cieszyna i przekazany został pod obrady 

Rady Miejskiej Cieszyna. 

22 grudnia 2019 roku weszła w życie ustawa z dnia 20 grudnia 2019 roku o zmianie ustawy 

o Solidarnościowym Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych oraz niektórych innych 

ustaw, która zmieniła tytuł ustawy i ogólne określenie przedmiotu ustawy otrzymało brzmienie 

„o Funduszu Solidarnościowym”. 

W związku z powyższym proponuje się wprowadzenie następujących zmian w projekcie 

uchwały: 

1) w tytule uchwały słowa „ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób 

Niepełnosprawnych” proponuje się zastąpić słowami „ze środków Funduszu 

Solidarnościowego”, 

 

2)  w podstawie prawnej uchwały słowa „o Solidarnościowym Funduszu Wsparcia Osób 

Niepełnosprawnych” proponuje się zastąpić słowami „o Funduszu Solidarnościowym”, 

 

3) w par.1 uchwały słowa „ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób 

Niepełnosprawnych” proponuje się zastąpić słowami „ze środków Funduszu 

Solidarnościowego”. 

Przewodniczący poprosił o stanowisko Komisji Spraw Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię do w/w projektu 

uchwały. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały wraz z autopoprawką w sprawie w sprawie przystąpienia Gminy Cieszyn do realizacji 

Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019 – 2020 realizowanego ze 

środków Funduszu Solidarnościowego. 

 

W/w uchwałę wraz z autopoprawką Rada przyjęła 21 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 6.6. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/449/18 

z dnia 26 kwietnia 2018 roku w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 

pobierania. Następnie poprosił o stanowisko Komisji Spraw Społecznych, 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię do w/w projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący poinformował również, że wszyscy  Radni otrzymali sprawozdania 

z przeprowadzonych konsultacji społecznych powyższego projektu uchwały, jak również 
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uchwałę Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w sprawie negatywnej opinii 

do omawianego projektu uchwały 

 

Radny Czesław Banot, wyraził swoje niezadowolenie dot. wzrostu aż o 100 % cen za usługi 

specjalistyczne, uważa że taki wzrost spowoduje znaczne obniżenie potrzeb na te usługi.  

 

Radny Władysław Macura zapytał jaki jest stosunek Pani Burmistrz do propozycji zawartych 

w negatywnej opinii GRDPP. 

 

Burmistrz Miasta Cieszyna Gabriela Staszkiewicz rozumie, że w ocenie naszej komisji jest 

to wysoka kwota, ale musimy pamiętać, że te usługi są usługami zupełnie wyjątkowymi, my tez 

zrobiliśmy analizę ile osób to dotyczy w naszym mieście, jakie tu są kwoty. Wszystkie usługi, 

które są świadczone zwłaszcza na rzecz osób niepełnosprawnych powinny mieć przede 

wszystkim najwyższą jakość i o tą najwyższą jakość będziemy walczyć oraz sprawdzać czy 

usługi na tym poziomie  spełniają nasze oczekiwania, natomiast propozycje które przedstawiła 

GRDPP również zostaną poddane analizie, gdyż to nie jest rozwiązanie na dzisiaj czy jutro a 

także rozwiązanie które będzie łatwo wprowadzić , natomiast nie zgadzam się z ta opinią, że taka 

kwota to jest kwota absolutnie barierową tym bardziej, że z usługi tej korzystają trzy osoby, 

także jest to niewielka liczba osób. Pani Burmistrz poinformowała, że możemy dyskutować czy 

coś jest drogie czy tez nie ale najważniejsze jest to by te osoby były dobrze zaopiekowane.  

 

Irena Fluder – Kudzia zgadza się z opinią Pani Burmistrz, że nie chodzi tutaj o to żeby to była 

zwykła usługa tylko usługa na takim poziomie o jaki zabiegamy. Radna podkreśliła, że sama 

pracowała w usługach specjalistycznych i wie jak to wygląda i jak ciężka to jest praca, tym 

bardziej, że brakuje nam wszystkim specjalistów i jeżeli nie podwyższymy tej stawki 

to specjalistów nie będziemy mieć. Niech ta jakość będzie z prawdziwego zdarzenia, a nie 

z przypadku. 

 

Przewodniczący Rady Remigiusz Jankowski przypomniał, że na Komisji Spraw Społecznych 

Kierownik MOPS informowała, że w przetargu na usługi opiekuńcze wpłynęła tylko jedyna 

oferta, więc nie było niższych. Uważa zatem, że będą to środki dobrze wydane na pomoc dla 

osób niepełnosprawnych. 

 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/449/18 z dnia 26 kwietnia 2018 roku 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 

 

W/w wniosek Rada przyjęła 20 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Imienny wykaz głosowania wniosku stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 6.7. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia. Następnie poprosił o stanowisko Komisji Spraw 

Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię do w/w projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący poinformował, że wszyscy Radni otrzymali sprawozdania z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych powyższego projektu uchwały, jak również uchwałę Gminnej Rady 
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Działalności Pożytku Publicznego w sprawie pozytywnej opinii do omawianego projektu 

uchwały. Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 21 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 6.8. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/241/04 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 1 lipca 2004 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat 

za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych w mieście Cieszynie. Następnie poprosił 

o stanowisko Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych.  

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/241/04 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 1 lipca 

2004 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych w mieście Cieszynie. 

 

W/w wniosek Rada przyjęła 19 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Imienny wykaz głosowania wniosku stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 6.9. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/461/18 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 kwietnia 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat 

za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów 

i urządzeń użyteczności publicznej w obiektach sportowo - rekreacyjnych funkcjonujących 

przy Urzędzie Miejskim w Cieszynie. Następnie poprosił o stanowisko Komisji Doraźnej 

ds. Sportu.  

 

Przewodniczący Komisji doraźnej do spraw sportu Rafał Foltyn poprosił o zabranie głosu Pana 

Wiesława Kluza. 

 

Zastępca Przewodniczącego Wiesław Kluz zachęcał do poparcia tej inicjatywy, by nie odbierać 

możliwości realizowania swoich pasji wśród dzieci. Podkreślił, że kwota, którą Rada uchwaliła  

jest zbyt wysoka, gdyż generuje bardzo duże obciążenie dla Klubów, które prowadzą tam 

zajęcia. 

 

Burmistrz Miasta Cieszyna Gabriela Staszkiewicz, przypomniała, że jej propozycja to była cena 

50,00 zł za wynajem lodowiska, dlatego tym bardziej popiera tą inicjatywę.   

 

Przewodniczący poprosił o stanowisko Komisji Spraw Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię do w/w projektu 

uchwały, informując jednocześnie o burzliwych dyskusjach podczas komisji w tym temacie. 

Przewodnicząca podkreśliła, że dane nie są jeszcze na tyle twarde i rzetelnie zebrane by móc 

zmieniać stawki. Powinniśmy pozwolić najpierw na ustalenie ile co naprawdę kosztuję, godzina 

użytkowania któregokolwiek obiektu sportowego a dopiero później zmieniajmy stawki. 

 

W dyskusji głos zabrali Wiesław Kluz, Rafał Foltyn, I Zastępca Burmistrza Krzysztof Kasztura, 

Czesław Banot, Krzysztof Herok, Łukasz Bielski,  
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Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przedstawicielka Klubu Hokejowego LUCE Panią 

Sabinę Waluś.  

 

Pani Sabnia Waluś przedstawiła z jak ogromnym zaangażowaniem dzieci rozgrywają każdy 

trening, czy tez mecz. Podkreśliła, że każdy kto widział ich wkład pracy potrafi docenić ogrom 

ich starań, zaś osoby które nie były w stanie zobaczyć ich zaangażowania podchodzą do tematu 

sceptycznie. Poinformowała również, że w momencie kiedy zostanie stawka 100,00 zł 

za godzinę jest to jednoznaczne z tym że dograją sezon do kwietnia i będą zmuszeni 

do zamknięcia klubu, gdyż nie ma możliwości by przez cały rok finansować taką stawkę, bo jest 

to dla nich zbyt wielkie obciążenie finansowe tym bardziej że nie zostało to wcześniej 

przewidziane w kosztach na cały rok. Pani Sabina Walus wyjaśniła, że w składce członkowskiej, 

która wynosi 90,00 zł za miesiąc mieszczą się treningi  5 razy w tygodniu tj.: dzieci mają 

możliwość treningu  20 razy w miesiącu, mają z tego tytułu pokryte dojazdy na mecze – rodzice 

nie muszą ponosić takich kosztów, licencje, itd. Gdyby nie prywatne darowizny i firmy które 

wspierają  Klub to już dawno zamknęliby tą sekcję bo jest to nieopłacalne, nawet przy stawce 

która była dotychczas czyli 40,00 zł za godzinę. Przedstawicielka Klubu LUCE poprosiła 

radnych by mieli na względzie dobro trenujących dzieciaków, które wkładają w to ogrom pracy. 

 

W dyskusji głos zabrali również: Rafał Foltyn, Czesław Banot, Krzysztof  Herok, I Zastępca 

Burmistrza Krzysztof Kasztura, Joanna Wowrzeczka, Wiesław Kluz. 

 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/461/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 

26 kwietnia 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

w obiektach sportowo-rekreacyjnych funkcjonujących przy Urzędzie Miejskim w Cieszynie. 

 

W/w wniosek Rada przyjęła 18 głosami za, przy 1 głosie przeciw oraz 2 głosami 

wstrzymującymi się. 

Imienny wykaz głosowania wniosku stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 6.10. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/103/19 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie zaciągnięcia na warunkach 

preferencyjnych długoterminowej pożyczki ze środków WFOŚiGW w Katowicach, 

z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa sieci 

kanalizacji sanitarnej w rejonie ulicy Sosnowej w Cieszynie. Następnie poprosił o stanowisko 

Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych.  

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/103/19 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 sierpnia 

2019 r. w sprawie zaciągnięcia na warunkach preferencyjnych długoterminowej pożyczki 

ze środków WFOŚiGW w Katowicach, z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w rejonie ulicy Sosnowej w Cieszynie. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 21 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 6.11. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna 

na 2020 rok. Następnie poprosił o stanowisko Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw 

Komunalnych.  

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2020 rok. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 21 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6.12. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2020–2033. Następnie poprosił o stanowisko Komisji 

Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych.  

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: Rafał Foltyn, Skarbnik Miasta Alicja Dąbrowska oraz Burmistrz Miasta 

Gabriela Staszkiewicz.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2020–2033. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 18 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się.  

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6.13. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie petycji mieszkańców Miasta 

Cieszyna dotyczącej budowy w Cieszynie tężni solankowej. Następnie poprosił o stanowisko 

Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Przewodniczący Komisji Władysław Macura poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji na posiedzeniu w dniu 14 stycznia 2020 roku rozpatrywała petycję mieszkańców Miasta 

Cieszyna, reprezentowanych przez Pana Zbigniewa Cichomskiego, dotyczącą budowy 

w Cieszynie tężni solankowej. Komisja zapoznała się z treścią petycji z dnia 03 grudnia 2019 

roku, pisemnym stanowiskiem Pani Burmistrz Miasta w tej sprawie z dnia 10 stycznia br., jak 

również wysłuchała dodatkowych informacji przedstawionych przez reprezentanta mieszkańców 

wnoszących petycję. Stanowisko Pani Burmistrz szeroko omówił i uzasadnił II Z-ca Burmistrza 

Miasta oraz Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Miasta. W wyniku dyskusji, Komisja 

jednogłośnie opowiedziała się za nie umieszczaniem w Wieloletniej Prognozie Prognozy 

Finansowej miasta Cieszyna na lata 2020-2033, zadania pn. „Budowa tężni solankowej”. 

Jednocześnie Komisja przyjęła propozycję, aby petycję mieszkańców Miasta Cieszyna 

w sprawie budowy w Cieszynie tężni solankowej pozostawić do rozpatrzenia na etapie 

opracowywania w roku 2020 Strategii Rozwoju Miasta Cieszyna na lata następne. Komisja 

rekomenduje Radzie Miejskiej przyjęcie uchwały w sprawie petycji mieszkańców Miasta 

Cieszyna dotyczącej budowy w Cieszynie tężni solankowej, w zaproponowanym brzmieniu.  

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie petycji mieszkańców Miasta Cieszyna dotyczącej budowy w Cieszynie tężni 

solankowej. 
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W/w uchwałę Rada przyjęła 15 głosami za, przy 2 głosach przeciw oraz 4 wstrzymujących się. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6.14. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie petycji dotyczącej zmiany 

przepisów prawa miejscowego w przedmiocie ustalenia opłat parkingowych na drogach 

publicznych będących własnością Gminy Cieszyn. Następnie poprosił o stanowisko Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Przewodniczący Komisji Władysław Macura poinformował, że  Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji na posiedzeniu w dniu 14 stycznia 2020 roku rozpatrywała petycję Pani Renaty Sutor 

z dnia 18 listopada 2019 roku w sprawie zmiany przepisów prawa miejscowego polegającej 

na tym, aby miejsca publiczne służące jako parkingi przed wszystkimi kościołami, cmentarzami 

oraz szpitalami były nieodpłatne. Komisja po zapoznaniu się z treścią petycji, opinią prawną 

Radcy Prawnego Rady, stanowiskiem Burmistrza Miasta w tej sprawie, jak również 

po uzyskaniu wyczerpujących odpowiedzi udzielonych przez Dyrektora Miejskiego Zarządu 

Dróg na pytania członków Komisji, jednogłośnie uznała ją za bezzasadną. Z uzyskanych 

informacji wynika, że na drogach publicznych własności Gminy Cieszyn, w okolicach szpitali 

oraz cmentarzy w Cieszynie nie pobiera się opłat za parkowanie. Podobnie jest na większości 

dróg przed kościołami.  W pozostałym zakresie przedmiotu petycji, tj. w sprawie zmiany 

przepisów prawa powszechnie obowiązujących na terenie RP, Rada Miejska nie jest właściwa 

do jej rozpatrzenia, stąd została przekazana do Kancelarii Sejmu RP, celem rozpoznania zgodnie 

z właściwością. Komisja rekomenduje Radzie Miejskiej przyjęcie uchwały w sprawie petycji 

dotyczącej zmiany przepisów prawa miejscowego w przedmiocie ustalenia opłat parkingowych 

na drogach publicznych będących własnością Gminy Cieszyn, uznając ją za bezzasadną.  

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie petycji dotyczącej zmiany przepisów prawa miejscowego w przedmiocie 

ustalenia opłat parkingowych na drogach publicznych będących własnością Gminy Cieszyn.  

 

Przewodniczący poinformował , że głosowanie będzie przebiegać w następujący sposób: 

Pierwsze będziemy głosować kto z Państwa Radnych  jest za uznaniem petycji za bezzasadną, 

następnie kto jest za uznaniem petycji za zasadną oraz kto wstrzymał się od głosu. 

 

W/w uchwała została uznana za bezzasadną -19 radnych głosowało za uznaniem petycji za 

bezzasadną, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7. 

Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej 

Łukaszowi Bielskiemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krystian Kukuczka przedstawił interpelacje i zapytania oraz 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych złożone w okresie między sesjami 

– wg rejestru od numeru BRM.0003.185.2020 do numeru BRM.0003.187.2020. 

 

Państwo Radni kolejno ustosunkowywali się do otrzymanych odpowiedzi. 

 

Treść interpelacji i zapytań radnych wraz z odpowiedziami, dostępna jest na stronie internetowej 

Urzędu Miejskiego w Cieszynie w Biuletynie Informacji Publicznej. 
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Ad 8. 

Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej 

Krystianowi Kukuczce. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krystian Kukuczka przedstawił wniosek Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji z posiedzenia, które odbyło się dnia 14 listopada 2019 roku oraz poinformował, 

że Komisja otrzymała odpowiedź na w/w wniosek. 

 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Krystian Kukuczka przedstawił zapytanie  złożone przez 

Klub Radnych PIS dot. terenów inwestycyjnych Gminy Cieszyn i podjętych działań w kierunku 

pozyskania inwestorów realizujących działalność gospodarczą. 

 

Treść  interpelacji  i zapytań Komisji Rady oraz Klubów Radnych  wraz z odpowiedziami, 

dostępna jest na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Cieszynie w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

PRZERWA W OBRADACH 10 MINUT  

 

Ad 9. 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad - Przedstawienie 

sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej za rok 2019. Poinformował, że zgodnie 

z zapisem § 41 ust.1 Statutu Miasta Cieszyna, Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej 

przedłożyli sprawozdania z działalności za okres od początku VIII kadencji do końca 2019 roku.  

Ponadto sprawozdania Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych,  

Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zostaną zamieszczone 

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Cieszynie. Następnie Przewodniczący  

Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych, Komisji Spraw 

Społecznych,  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji kolejno przedstawili swoje sprawozdania. 

Sprawozdania stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 

do Sprawozdania Burmistrza Miasta Cieszyna z realizacji uchwał Rady Miejskiej Cieszyna 

podjętych w II półroczu 2019 roku. 

Ponieważ pytań nie zgłoszono, przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 

do Sprawozdania Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie od dnia 9 grudnia 2019 

roku do dnia 17 stycznia 2020 roku. Ponieważ pytań nie zgłoszono, przystąpiono do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.   

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby złożyć oświadczenie. 

Ponieważ chętnych nie było, Przewodniczący przystąpił do punktu spraw różnych, w którym 

poprosił o zabranie głosu mieszkańca Cieszyna, który zwrócił się z prośbą o udzielenie mu głosu 

podczas obrad sesji.  

 

Mieszkaniec Cieszyna przedstawił dwa wiersze, których jest autorem. 

 

Następnie przewodniczący przedstawił następującą korespondencję kierowaną do Rady 

Miejskiej Cieszyna: 
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1. Ministerstwo Cyfryzacji z siedzibą w Warszawie przesyła pismo przypominające 

o konieczności podjęcia nowych uchwał w samorządach, w których nadal obowiązują 

wyższe stawki opłat za zajęcie pasa drogowego w odniesieniu do infrastruktury 

telekomunikacyjnej, niż przewidziane przepisami ustawy o drogach publicznych w stanie 

prawnym od 25 października 2019 r.  

2. Burmistrz Miasta Cieszyna Gabriela Staszkiewicz pismem skierowanym 

do Przewodniczącego  Rady Miejskiej Cieszyna poinformowała, że w 2019 roku podjęła 

jedno zarządzenie w sprawie zawarcia najmu lokalu mieszkalnego.  

3. Mieszkańcy ulicy Orkana, Prusa, Legionu Śląskiego, Sikorskiego oraz Błogockiej   

ponowili pismo w sprawie rozwiązania problemów związanych z publiczną komunikacją 

miejską. (pismo podpisało 31 mieszkańców w/w ulic). 

4. Śląski Urząd Wojewódzki w Katowicach przesyła rozstrzygnięcie nadzorcze, w którym 

stwierdza częściową nieważność uchwały Nr XIII/133/19 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia 28 listopada 2019 roku w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania na terenie 

Cieszyna obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz 

ogrodzeń, ich gabaryty, standardy jakościowe oraz rodzaje materiałów budowlanych, z 

jakich mogą być wykonane. Zakwestionowany został zapis § 29 załącznika Nr 1 do 

uchwały w zakresie słów: „wskazane w ust. 3”. 

5. Rada Miejska w Żywcu przesyła Uchwałę Nr XX/150/2019 Rady Miejskiej 

w Żywcu z dnia 19 grudnia 2019 roku w sprawie wystąpienia z apelem do Prezesa Rady 

Ministrów o podjęcie kompleksowych działań rekompensujących samorządom znaczne 

ubytki dochodów z tytułu m.in. obniżenia stawek podatku PIT. 

6. Rada Miejska w Toszku przesyła Uchwałę Nr XIV/234/2019 Rady Miejskiej w Toszku z 

dnia 27 listopada 2019 r. w sprawie wystąpienia z apelem do Posłów na Sejm 

Rzeczpospolitej Polskiej o odrzucenie projektu ustawy o zmianie ustawy – Prawo 

geologiczne i górnicze oraz ustawy o udostępnieniu informacji o środowisku i jego 

ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na 

środowisko. 

7. Mieszkaniec Cieszyna zwraca się z prośbą do Władz Miasta i Władz Powiatu 

o rozważenie formy uczczenia pamięci śp. ks. płk Adama Pilcha, mieszkańca Wisły, 

który zginął w katastrofie lotniczej pod Smoleńskiem. 

8. Przewodniczący I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach przesyła uchwały RIO z dnia 24 stycznia 2020r., wydając  pozytywne 

opinie o prawidłowości planowanej kwoty długu Miasta Cieszyna wynikającej z 

zaplanowanych i zaciągniętych zobowiązań, jak również o możliwości sfinansowania 

deficytu przedstawionego w uchwale budżetowej Miasta Cieszyna na 2020 rok. 

 

W sprawach różnych głos zabrali: Irena Fluder- Kudzia, Władysław Macura, II Z-ca Burmistrza 

Miasta Przemysław Major, Wiesław Kluz, Szymon Słupczyński, Burmistrz Miasta Gabriela 

Staszkiewicz, Janusz Kołder, Rafał Foltyn, Wiceprzewodniczący Rady Krystian Kukuczka oraz 

Joanna Wowrzeczka. 

 

Ad 13. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Remigiusz Jankowski zamknął obrady 

piętnastej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VIII kadencji. 

 

Pełna treść obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

 

 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Natalia Tolasz             Remigiusz Jankowski        


